
Zápis ze schůze výboru SVJ dne 30.11.2023 

Přítomní:  Kateřina Sentenská, David Kropáček, Lenka Cenková a Aneta Biskupová - telefonicky 

Za KK:  Jaroslav Kyselý, Vlasta Kallupová 

1. Elektro na zdravotním středisku: úprava elektroinstalace probíhá ale ne podle původního 

harmonogramu, JMM avizovala prodloužení termínu. Výbor zvážil jak dlouho se celá věc řeší a 

rozhodl o odpojení OCEPu v prvním lednovém týdnu bez ohledu na připravenost ordinací. 

2. Změny v nastavení odběratelsko-dodavatelského vztahu – úklid domů. Byla přítomna paní 

Čechová a řešili se podrobnosti.  

3. Pozemky pod kontejnery: proběhlo jednání se zástupcem sousedních domů, výbor projednal 

a odsouhlasil navržené finanční podmínky (nájemné 6.000kč ročně, dosud bylo 12kč ročně), 

bude řešeno ještě konkrétní znění dodatku nájemní smlouvy.  

4. Byla podepsána Smlouva o dílo na čištění spodní části severní fasády: protože bude 

realizováno až na jaře (za dlouho) požaduje dodavatel zálohu a podpis smlouvy.  

5. Faktura za zábor při čištění horní části fasády: smlouva byla na SVJ nicméně předepsanou 

částku uhradil dodavatel, nyní se řeší formální náležitosti aby bylo vše účetně v pořádku.  

6. Vykradení kolárny 1355/4a skrz okno: zloději poškodili zavírací mechanizmus okna a vnikly 

dovnitř. Byla odcizena 3 kola. Věc byla řešena s majiteli i policií. Oprava okna proběhla 

obratem. Jako prevence bylo navrženo použití neprůhledné fólie na okna.  

7. Stížnost pana Pallase na zrušení VZT v bytě č.45: zrušení odvětrávání spížní skříně bylo řádně 

oznámeno výboru a provedeno v souladu s Per rollam hlasováním vlastníků ze dne 14.5.2022. 

Výbor má za to, že k žádnému pochybení nedošlo. 

8. Sklep č.2: k řešení situace proběhla začátkem roku placená konzultace a návrh řešení 

s p.Rolcem, postup schválilo shromáždění. Nyní se bohužel ukazuje, že nikdo z oslovených  

a doporučených dodavatelů za takovýto typ práce nechce nést odpovědnost. Výbor bude dále 

hledat řešení. 

9. Byla podepsána nájemní smlouva na sklepní kóji s vlastníkem 1356/6a/103.  

10. Kontejner na tetrapaky: Pražské služby stáhly všechny tyto kontejnery a nově tento odpad 

patří do kontejneru na plasty. Uvolněné místo bude využito k odkládání vánočních stromků – 

aby je po Vánocích mohly Pražské služby odvézt, nesmí být v uzamykatelné části. 

11. Dílčí závady na radiátorech a funkčnost topení: průběžně byly a jsou řešeny drobné závady. 

Obecně lze doporučit:  

Pokud radiátor celý nebo z části nehřeje, zapnout na plný výkon na 24h. Pokud ani 

po této době nehřeje, je potřeba nejprve odvzdušnit radiátor a poté řešit s SVJ  

(bude objednán topenář).  


